
Protokół Nr 61/2023

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 10 maja 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.
Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzył Zastępca Przewodniczącego Komisji Pan Artur Juhnke, który po
powitaniu zebranych zaproponował nast«;pujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. udzielenia wotum zaufania;
Przedstawienie sprawozdania ze współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2022r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3e,to jednogłośnie.

Ad.2. Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Sępólna Krajeńskiego wotum zaufania. Nadmienil że Komisja Statutowa
opiniuje tą uchwa% pod względem formalnym, bowiem udzielenie wotum zaufania dla
Burmistrza od%dzie się na Sesji RM po wysłuchaniu raportu o stanie gminy za 2022r. oraz
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022r.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.3. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji sprawozdanie ze
współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2022r. (sprawozdanie stanowi za%cznik do
niniejszego protokołu).

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu kwietniu br.

Pani Miczko, w nawiązaniu do zapisu w protokole, zwróciła się o pozyskanie informacji, czy
(środek Pomocy Społecznej czyni starania o pozyskanie pomieszczenia z przeznaczeniem na
Dom Seniora, czy Dom Dziemiego Pobytu.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Miczko zawnioskowała o ogłoszenie konkursu dla mieszkańców na wyłonienie nazwy
nowo budowanego ronda przy ulicy Kościuszki. Poinformowała, że z taką propozycją zwrócili się
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do niej mieszkańcy, padła propozyc3a ,,Rondo Kosynierów". Pani Miczko zasugerowała, aby
konkurs ogłosić na wzór Krajna Arena i Krajna Park.

- Pan Skulski zasugerował przeniesienie ławki, która stoi na skwerze, gdzie %dzie budowane
rondo, na teren przy (środku Pomocy Społecznej. Zasygnalizował również brak ławek na ulicy
Odrodzenia. Pani Miczko powiedziała, że można także j edną ławkę postawić przy ulicy Woj ska
Polskiego.

Po wyczerpaniu porz4dku obrad, Zastępca Przewodniczącego zakończył posiedzenie
Komisji.
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'omasz Dix
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Zastępca Przewodniczącego Komisji
Artur Juhnke

?

'r Jł

2


